

Shanghai Dashan Group, founded in 1995 and headquartered in Shanghai Fengxian Modern Agricultural Park, is a national key "double leading" enterprise of agricultural industrialization and deep processing, the vice president unit of China Edible Fungi Association, the president unit of Mushroom Branch, the vice president unit of China Chamber of Commerce for Food, Soil and Animal Import and Export, a high-tech enterprise, and a small giant enterprise of Shanghai science and technology.

The company based on mushroom industry, has developed into a base fresh, agricultural products, FMCG, health and health four areas as the core of modern enterprises. The group has 15 subsidiaries, established more than 20 production bases, 6 processing centers, distributed in 12 provinces, municipalities and autonomous regions. The company always regards product quality and food safety as its primary work, and establishes its own testing center. The company has passed ISO9001, ISO22000,BRC(global food safety standards). HALAL,GAP,ORGANIC, EU OSM, KK and other international certification, the products have been recognized by dozens of international purchasing groups such as WAL-MART,METRO, COOP, Japan, and the country has been rated as an export demonstration unit, a food safety demonstration enterprise, and an influential enterprise in China's mushroom industry. The whole industrial chain is complete, the product items are complete, the scientific research and technology strength is strong, the export amount of foreign exchange ranks among the peers, and the products are exported to more than 80 countries and regions in the world. In addition, Dashan Group actively responded to the group's call to help precise poverty alleviation, by driving farmers to develop mushroom industry, so that many national-level poor areas to achieve poverty alleviation.

上海大山合集团,始建于1995年,总部座落于上海市奉贤现代农业园区,是农业产业化和深加工国家级重点"双龙头"企业,中国食用菌协会副会长单位,香菇分会会长单位,中国食品土畜进出口商会副会长单位,高新技术企业,上海科技小巨人企业。

公司立足于菌菇产业,现已发展成为集基地生鲜、农产品、快消品、健康养生四大版块为核心的现代化企业。集团下属15家子公司,全国建立了20多个生产基地,6大加工中心、分布12个省、市、自治区,公司始终把产品品质和食品安全作为首要工作,并建立自己的检测中心,公司通过了ISO9001,ISO2000,BRC(全球食品安全标准),HALAL,GAP,ORGANIC,欧盟OSM,KK等国际性认证,产品获得美国WAL-MART,METRO,日本COOP等数十家国际采购集团认可,被国家评为出口示范性单位,食品安全示范企业,中国菌菇行业影响力企业。全产业链完备、品项全、科研技术力量强大、出口创工领名列同行前茅,产品远销全球80多个国家和地区。此外,大山合集团积极响应集团号码、助力精准扶贫,通过带动农户发展荫兹产业、使很多国家级贫困地区实现脱贫撤帽。

NATIONAL PRODUCTION BASE 全国生产基地











BAOKANG FUNGUS BASE BASEEDIBLEMUSHROOMGREENHOUSE 保康木耳基地 基地食用菌大棚

YUNNAN SELF-OWNED FARM 云南自有农场

ADVANCED PRODUCTION WORKSHOP 先进的生产车间

FULLYAUTOMATICMACHININGTECHNOLOGY 全自动加工技术

ADVANCED EQUIPMENT 先进的设备

可提供多种ODM/OEM服务,包括压片糖果、固体饮料、饼干烘焙、调味品、酱料等,满足客户的多样化需求。

PRODUCT DISPLAY (产品展示)



BLACK TRUFFLE FRENCH MUSTARD —— 黑松露法式芥末酱 ——

NET CONTENT: 200G (SOLIDCONTENT≥50%) 产品配置(瓶装) 净含量: 200克/瓶装 (固体含量≥50%)



MORELS AND TOMATO SAUCE —— 羊肚菌西红柿酱 ——

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 200G (SOLID CONTENT ≥ 50%) 产品配置(瓶装) 净含量: 200克/瓶装(固体含量≥50%)



MORELS SALAD DRESSING —— 羊肚菌沙拉酱 ——

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 200G (SOLID CONTENT≥50%) 产品配置(瓶装) 净含量: 200克/瓶装 (固体含量≥50%)



MUSHROOM STEAK SAUCE —— 蘑菇牛排酱 ——

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 200G (SOLID CONTENT > 50%) 产品配置(瓶装) 净含量: 200克/瓶装 (固体含量 > 50%)



PORCINI THOUSAND ISLAND SAUCE

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 200G (SOLID CONTENT ≥ 50%) 产品配置(無装) 净含量: 200克/瓶装 (固体含量 ≥ 50%)



MATSUTAKE SAUCE - SPICY CHICKEN FLAVOI ---- 松茸酱-香辣鸡肉味 -----

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 120G *24 BOTTLES 产品配置(瓶装) 净含量:120克*24瓶



MORELS AND BLACK PEPPER SAUCE

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 200G (SOLID CONTENT ≥ 50%) 产品配置(瓶装) 净含量: 200克/瓶装 (固体含量 ≥ 50%)



PORCINI SAUCE - SPICY

PRODUCT CONFIGURATION (BOTTLED) NET CONTENT: 120G *24 BOTTLES 产品配置(瓶装) 净含量:120克*24瓶